

You are not alone!
We support you in your asylum procedure.

The interviews at the BAMF (Federal Office for Migration and Refugees) are the most important dates in the asylum procedure: On these days, the decision is made, whether and for how long you are allowed to live in Germany.

In the project ArrivalAid-Frankfurt

around 60 volunteers are operating as consultants for the official hearing and support you on these decisive dates:

- The consultants help you to **prepare** for the interviews at the BAMF
- If you wish, they **accompany** you to the hearing and review with you the verdict of the BAMF
- If necessary, they help you **to file a lawsuit** and **find a lawyer**.

Please contact us:

Phone: +49 (0)69- 27106 867
Mobil: +49 (0)1590- 4532452
E-Mail: ehrenamt.agentur@awo-frankfurt.de

You can also send your request for hearing consultation online to us

www.arrivalaid-frankfurt.org/anfrage-anhrungsbegleitung

Further information about our project you also find in the internet:

www.arrivalaid-frankfurt.org

Your ArrivalAid-Frankfurt Team!

انت لست وحيدا!
نحن ندعمك فى اجراءات اللجوء.

ان من اهم مراحل اجراءات اللجوء هى المقابلات التى تجرى فى BAMF (المكتب الفيدرالى للهجرة و اللاجئين) : حيث يتم خلال هذه الايام اتخاذ القرار، الذى يحدد ان كان بإمكانك العيش فى المانيا و ماهى المدة الممنوحة لك.

برنامج العبد فى فرانكفورت

فى هذا البرنامج سيتواجد حوالى 60 متطوعا للعمل كمستشارين لدعمك فى جلسات الاستماع الرسمية خلال هذه الايام المصيرية،

- المستشارون سيساعدونك للتضير للمقابلات التى ستجرى فى BAMF
- فى حال رغبتهم بإمكان المستشارين مرافقتكم الى المقابلة و مساعدتكم فى مراجعة حكم ال BAMF
- فى حالة الحاجة، بإمكانهم مساعدتك فى توكيل محامي و رفع قضية امام المحاكم

تفضلوا بالتواصل معنا على العناوين التالية:

هاتف: +49 (0)69- 27106 867

محمول: +49 (0)1590- 4532452

بريد الكترونى: ehrenamt.agentur@awo-frankfurt.de

بإمكانك ايضا ارسال طلب الكترونى لاستشارة خاصة بالمقابلة على العنوان التالى:

www.arrivalaid-frankfurt.org/anfrage-anhrungsbegleitung

للاطلاع على المزيد من المعلومات عن البرنامج يرجى زيارة الموقع التالى:

www.arrivalaid-frankfurt.org

فريق العبد فى فرانكفورت!